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P R O C E S   V E R B A L   NR. 8/2024 
 

Încheiat astăzi, 25  aprilie  2024, cu ocazia  desfășurării lucrărilor ședinţei ordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Târgu Secuiesc, desfăşurată în sala de ședință al Primăriei 
municipiului Târgu Secuiesc. 

 Convocarea consilierilor locali şi a invitaţilor s-a făcut de către domnul primar, cu Dispoziţia 
nr. 235/18.04.2024 privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Târgu Secuiesc în 
ședință ordinară,  emisă în temeiul art. 134 alin.(1) lit.a din Ordonanţa de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Ordinea de zi a şedinţei a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor, prin publicaţii în limbile 
română și maghiară, afişate pe panoul de afişaj al Primăriei şi prin posturile locale de radio,  în 
conformitate cu prevederile art. 135 alin.(4) și alin.(5) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

   În baza prezenței înregistrate de consilierii locali în evidența ținută de secretarul  general al 
municipiului se constată  următoarele:  

Din 17 consilieri convocaţi, sunt prezenţi fizic un număr total de 13 (treisprezece)  consilieri:  
Domokos - Fejér Melinda,  Dávid Sándor,  Papp Gyöngyike,  Dr. Gáspár Zsolt, Szőts Emil, Nagy- 
Babos Tamás, Szigethy Kálmán, Beján András , Molnár Lajos Zoltán. Dr.Szilveszter Szabolcs, Kiss 
Levente –Csaba, Balázs József Attila, Czipa Lóránd- Szabolcs. 

 În număr de 4 (patru) consilieri locali, respectiv: Biszak László István, Lukács László, 
Dr.Szász Szabolcs- Csaba,  Ilyés Botond   au votat electronic. 

Din partea executivului Primăriei Mun.Târgu Secuiesc la şedinţă mai participă: domnul 
primar Bokor Tiberiu, Tóth Csilla - Enikő secretarul general al Municipiului Târgu Secuiesc, şefii 
de compartimente și reprezentanţii mas-media.  

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 
 Dra. secretar general întreabă dacă consilierii locali sunt de acord cu aprobarea Procesele 

verbale nr.  6 și 7 /2024 și care au fost  aprobate cu 13 voturi pentru . 
După aceste formalităţi s-a trecut la prezentarea proiectului ordinii de zi de către domnul 

primar Bokor Tiberiu. 
         

A. Probleme asupra cărora se adoptă hotărâri : 
1.    Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe 
anul 2024, 
2.    Proiect de hotărâre privind aprobarea bilanțului contabil și a contului de profit și pierderi pe 
anul 2023, raportului  administratorului la bilanț, precum și al raportului de audit ale S.C. PARCURI 
INDUSTRIALE TÂRGU-SECUIESC S.R.L.,  
3.  Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 120/2021 
privind darea în administrare și exploatare a unor servicii de utilitate publică și darea în 
administrare a unor bunuri, proprietate publică și privată a U.A.T Municipiul Târgu Secuiesc, către 
„Serviciul Public Local Târgu Secuiesc”,  
4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între Municipiul 
Târgu Secuiesc şi Parohia Romano Catolică Tinoasa, 
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5.  Proiect de hotărâre privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ pentru prevenirea 
separării copilului de familie la nivelul Municipiului Târgu Secuiesc și aprobarea Regulamentului 
de organizare și funcționare a acesteia,  
6.  Proiect de hotărâre cu privire la  repartizarea unui  apartament cu două camere, situat  pe 
strada Cernatului nr. 33,  ca locuință de serviciu,  
7.   Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației imobilului  -atelier școlar -, situat în 
Municipiul Târgu Secuiesc,  strada Ady Endre nr. 9,  din spaţiu pentru învăţământ, în spaţiu cu altă 
destinaţie, 
8. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 182/2023 privind 
numirea reprezentanţilor în Consiliul de Administraţie al unităţilor de învăţământ din Municipiul 
Târgu Secuiesc, 
9.  Proiect de hotărâre privind constituirea Comisiei sociale de analiză a solicitărilor de locuinţe 
sociale, fondul locativ de stat și de necesitate, administrate de Consiliului Local al Municipiului 
Târgu Secuiesc. 

B. Probleme asupra cărora nu se adoptă hotărâri 
 1.  Prezentarea Raportului anual al Serviciului protecție civilă , administrativă,  

                         2. Înrebări și interpelări  
          Supus la vot proiectul ordinii de zi a fost votat cu 13 voturi pentru.                                               

                                            
          La pct. 1 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe anul 2024.  
          Domnul primar solicită consilierilor locali aprobarea modificării proiectului de hotărâre 
inițial transmis către consilieri, întrucât între timp de la Rotary Club, municipalitatea a primit o 
sumă de 7000 de lei ca sponsorizare. 
          Președintele de ședință supune la vot modificările propuse, acesta fiind votată cu 13 voturi 
pentru.  
          Primarul a explicat că rectificarea bugetară este necesară pentru acoperirea unor cheltuieli 
în valoare de 235.000 lei pentru  salariile personalului medical angajați la cabinetele școlare, iar 
pentru plata facturii emise de firma care a câștigat proiectul pentru reabilitarea lacului Dac , este 
necesară o sumă de 100.000 de lei.  
            Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții. 
            Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul 
de hotărâre privind rectificarea bugetului general al Municipiului  Târgu Secuiesc  pe anul 2024, 
Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.62/2024 privind rectificarea bugetului general al 
Municipiului  Târgu Secuiesc  pe anul 2024, cu 13 voturi pentru . 
          La  pct. 2 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bilanțului contabil și a contului de profit și pierderi pe anul 2023, raportului  
administratorului la bilanț, precum și al raportului de audit ale S.C. PARCURI INDUSTRIALE TÂRGU-
SECUIESC S.R.L. și invită pe domnul director Fejér Áron să prezină cele trei documente .  
efectuat compensari între conturile bilantiere sau între venituri si cheltuieli.  
      “  REZULTATELE FINANCIARE la data de 31.12.2023 se prezinta astfel: 

-  Venituri totale   355.316 lei, cheltuieli totale   311.787 lei. 
      -   PIERDEREA BRUT al exercitiului a fost de 43.529 lei. 
      -  IMPOZITUL PE PROFIT a fost de 0 lei. 
      - PROFITUL NET a fost de 43.529 lei, propus pentru acoperirea pierderii contabile din ani 
precedenții. Din raportul cenzorului firmei reiese că societatea a funcționat  conform normelor legale, 
acesta nu a găsit nici o abatere de la nelegalitate. Situația financiară a societății a îmbunătățit față de 
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anii precedenți, a fost realizat un profit semnificativ prin reducerea cheltuielilor și creșterea 
veniturilor,  care vor fi folosite pentru recuperarea pierderilor cumulate.”  

         Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții.  Solicitând cuvântul, domnul consilier 
local Balázs József Attila se adresează domnului director Fejér cu  2 întrebări, solicitând 
urmăroarele explicații : 
1. Cât timp a avut pierderi la finalul anului, societatea PARCURI INDUSTRIALE TÂRGU-SECUIESC 
S.R.L ? 
2. Profitul din anul 2023, respectiv  43.529 lei, cât este convertat  în euro?”  
Preluând cuvântul, pentru a le răspunde înrebărilor, domnul director Fejér Áron face următoarele 
precizări : ’’Parcurile Industriale au fost înființate în anul 2017, iar timp de șase de ani de la 
funcționare, din anul 2018, a rezultat la finalul anului bugetar, pierderi.  Suma de 43.529 lei trebuie 
înmulțită  cu 5 ,pentru a se obține suma în euro a profitului , astfel rezultă 8700 euro  “.   
Domnul Viceprimar explică faptul că există profit la firmă și cifră de afaceri, însă datorită faptului 
că au fost și datornici, care nu au plătiti chirie ,  aceste sume  de recuperat se reflectă la exercițiul 
final al bugetului, dar în momentul de față bilanțul este pozitiv. 

        Domnul director Fejér Áron speră, că și domnul Balázs József Attila, ca proprietarul unei 
societăți comerciale, are cunoșitință despre simplul fapt că pierderile din bilanțul contabil nu sunt  
aceeași cu pierderile fiscale, iar  domnul Balázs József Attila îi răspunde că nu are relevanță acest 
fapt.  
      Preluând cuvântul, domnul consilier local Szigethy Kálmán declară că “ autoritatea locală 
sprijină antreprenorii ca și între prieteni , iar Parcurile Industriale au fost înființate tocmai pentru 
acest scop, nu și pentru generarea unor profituri imense,  Parcurile Industriale oferă beneficii sub 
formă de scutire taxa de teren / taxa de clădire “. 

Domnul director Fejér Áron subliniează încăodată că jumătate din profitul obținut din 
veniturile realizate din chirii, respectiv  50% se plătesc către bugetul local .  
           Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bilanțului contabil și a contului de profit și pierderi pe anul 2023, 
raportului  administratorului la bilanț, precum și al raportului de audit ale S.C. PARCURI 
INDUSTRIALE TÂRGU-SECUIESC S.R.L., Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.63/2024  
privind aprobarea bilanțului contabil și a contului de profit și pierderi pe anul 2023, raportului  
administratorului la bilanț, precum și al raportului de audit ale S.C. PARCURI INDUSTRIALE TÂRGU-
SECUIESC S.R.L.,  cu 16 voturi pentru, 1 vot împotrivă, a lui Balázs József Attila (din care 4  
voturi electronice).  
            Întrebat de domnul director Fejér Áron de ce a votat împotrivă, domnul Balázs József Attila îi 
răspunde că pe de o parte domnul director nu face parte din consiliu , pe de altă parte dânsul  nici nu 
trebuie să explice votul său.”. 
           La pct. 3 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 120/2021 privind darea în administrare 
și exploatare a unor servicii de utilitate publică și darea în administrare a unor bunuri, proprietate 
publică și privată a U.A.T Municipiul Târgu Secuiesc, către „Serviciul Public Local Târgu Secuiesc”. 
          Domnul primar afirmă că  au mai fost achiziționate un număr de 5 mijloace fixe de către mun. 
Târgu Secuiesc, necesare pentru buna funcționare a Serviciului public Local, se impune modificarea  
hotărârii. 
       Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 120/2021 privind darea 
în administrare și exploatare a unor servicii de utilitate publică și darea în administrare a unor 
bunuri, proprietate publică și privată a U.A.T Municipiul Târgu Secuiesc, către „Serviciul Public 
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Local Târgu Secuiesc”, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.64/2024 privind modificarea 
și completarea Hotărârii Consiliului Local  nr. 120/2021 privind darea în administrare și 
exploatare a unor servicii de utilitate publică și darea în administrare a unor bunuri, proprietate 
publică și privată a U.A.T Municipiul Târgu Secuiesc, către „Serviciul Public Local Târgu Secuiesc”,  
cu 17 voturi pentru (din care 4  voturi electronice). 
           La pct.4 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre privind 
aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între Municipiul Târgu Secuiesc şi Parohia Romano 
Catolică Tinoasa :   Prin ridicarea topografică a zonei , Grădinița din Tinoasa ,  Căminul cultural 
din Tinoasa și mai multe terenuri s-a constatat diferențe de poziționare  între limita imobilelor in 
folosință și limita proiecției în plan. Unul dintre diferențe, se materializa prin faptul ca colțul 
căminului cultural cădea pe terenul Parohiei din Tinoasa. Pentru a remedia problema care nu 
permite înscrierea construcției in cartea funciară, este necesară și oportună realizarea unui schimb 
de terenuri in suprafețe și valori propuse. “  
       Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între Municipiul Târgu Secuiesc şi 
Parohia Romano Catolică Tinoasa, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.65/2024 privind 
aprobarea efectuării unui schimb de terenuri între Municipiul Târgu Secuiesc şi Parohia Romano 
Catolică Tinoasa,  cu 17 voturi pentru (din care 4 voturi electronice). 
          La pct.5 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
constituirea Consiliului Comunitar Consultativ pentru prevenirea separării copilului de familie la 
nivelul Municipiului Târgu Secuiesc și aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a 
acesteia. Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții. 
             Nefiind  propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ pentru prevenirea separării 
copilului de familie la nivelul Municipiului Târgu Secuiesc și aprobarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a acesteia, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.66/2024 
privind constituirea Consiliului Comunitar Consultativ pentru prevenirea separării copilului de 
familie la nivelul Municipiului Târgu Secuiesc și aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a acesteia. Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții, cu 17 voturi pentru 
(din care 4 voturi electronice) . 
         La pct.6 înscris pe ordinea de zi, domnul primar prezintă proiectul de hotărâre cu privire la  
repartizarea unui  apartament cu două camere, situat  pe strada Cernatului nr. 33,  ca locuință de 
serviciu, fiind vorba de un medic de  labor, dna dr.Muntanu Flavia Daniela. 
           Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții. 
           Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele supune la vot proiectul de 
hotărâre cu privire la  repartizarea unui  apartament cu două camere, situat  pe strada Cernatului 
nr. 33,  ca locuință de serviciu, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.67/2024 cu privire la  
repartizarea unui  apartament cu două camere, situat  pe strada Cernatului nr. 33,  ca locuință de 
serviciu,  cu 17 voturi pentru (din care 4 voturi electronice) . 
         La pct.7 înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
schimbarea destinației imobilului  -atelier școlar -, situat în Municipiul Târgu Secuiesc,  strada Ady 
Endre nr. 9,  din spaţiu pentru învăţământ, în spaţiu cu altă destinaţie.  
         Domnul primar precizează că ..”este vorba de atelierul școlar din incinta Liceului Teologogic 
Reformat dr. Csiha Kalman și care  este într-o stare avansată de degradare și prezintă pericol pentru 
copii, fapt confirmat si prin Raportul de expertiză . Luând în considerare că prin expertiza tehnică s-a 
propus demolarea parțială a atelierului, care face parte din domeniul public al municipiului Tg. 
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Secuiesc , existând și avizul necesar de la Minsiterului Educației prin Inspectoratul Școlar jud.Covasna, 
propun adoptarea proiectului.”         
         Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții. 
          Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul de 
hotărâre privind schimbarea destinației imobilului  -atelier școlar -, situat în Municipiul Târgu 
Secuiesc,  strada Ady Endre nr. 9,  din spaţiu pentru învăţământ, în spaţiu cu altă destinaţie, 
Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.68/2024   privind schimbarea destinației imobilului  -
atelier școlar -, situat în Municipiul Târgu Secuiesc,  strada Ady Endre nr. 9,  din spaţiu pentru 
învăţământ, în spaţiu cu altă destinaţie, cu 17 voturi pentru (din care 4 voturi electronice) . 
          La pct.8  înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre cu privire la 
modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 182/2023 privind numirea reprezentanţilor în Consiliul 
de Administraţie al unităţilor de învăţământ din Municipiul Târgu Secuiesc :   Având în vedere 
prevederile  din noua  Legea a învăţământului preuniversitar nr. 198/2023 și  din Metodologia cadru 
de organizare și funcționare a consiliilor de administrație din unitățile de învățământ preuniversitar, 
reprezentanții în consiliul de administrație nu pot avea calitatea de personal didactic de conducere.”  
 Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul 
de hotărâre cu privire la modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 182/2023 privind numirea 
reprezentanţilor în Consiliul de Administraţie al unităţilor de învăţământ din Municipiul Târgu 
Secuiesc, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.69/2024   cu privire la modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 182/2023 privind numirea reprezentanţilor în Consiliul de Administraţie al 
unităţilor de învăţământ din Municipiul Târgu Secuiesc, cu 17 voturi pentru (din care 4 voturi 
electronice) . 
          La pct.9  înscris pe ordinea de zi, domnul primar, prezintă proiectul de hotărâre privind 
constituirea Comisiei sociale de analiză a solicitărilor de locuinţe sociale, fondul locativ de stat și 
de necesitate, administrate de Consiliului Local al Municipiului Târgu Secuiesc, unde sunt  
propuse din partea fracțiunii UDMR  consilierii locali : Domokos - Fejér Melinda, Szász Szabolcs 
Csaba. 
          Nefiind alte propuneri, observaţii şi întrebări, preşedintele şedinţei supune la vot proiectul 
de hotărâre privind constituirea Comisiei sociale de analiză a solicitărilor de locuinţe sociale, 
fondul locativ de stat și de necesitate, administrate de Consiliului Local al Municipiului Târgu 
Secuiesc, Consiliul local adoptând astfel Hotărârea nr.70/2024 privind constituirea Comisiei 
sociale de analiză a solicitărilor de locuinţe sociale, fondul locativ de stat și de necesitate, 
administrate de Consiliului Local al Municipiului Târgu Secuiesc , cu 16 voturi pentru (din care 
4 voturi  electronice),   Domokos - Fejér Melinda nevotând. 
                      
        B. Probleme asupra cărora nu se adoptă hotărâri 
         1.  Prezentarea Raportului anual al Serviciului protecție civilă , administrativă,  
          2. Înrebări și interpelări 
 
         B.1 Este invitat domnul Miklós Árpád  -Șef serviciu protecția civilă, administrativ 
pentru a prezenta raportul anual a serviciului:  Serviciul protecția civilă, administrativ este 
organul profesionist al protecției civile, care funcționează în subordinea Inspectoratului pentru 
Situații de Urgență “Mihai Viteazul” al Județului Covasna. Activitatea de protecție civilă are caracter 
permanent și se bazează pe îndeplinirea obligațiilor ce revin, potrivit legii, autorităților administrației 
publice, celorlalte persoane juridice de drept public și privat române, precum și persoanelor fizice. 

Atribuțiile biroului: 
 organizarea și asigurarea stării de operativitate și a capacității de intervenție a structurilor de 

protecție civilă, elaborarea documentelor operative; 
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 înștiințarea autorităților publice și alarmarea populației în situațiile de urgență; 
 organizarea și executarea intervenției operative pentru reducerea pierderilor de vieți omenești, 

limitarea și înlăturarea efectelor situațiilor de urgență civilă și pentru reabilitarea utilităților 
publice afectate; 

 informarea și pregătirea preventivă a populației cu privire la pericolele la care este expusă, 
măsurile de autoprotecție ce trebuie îndeplinite, mijloacele de protecție puse la dispoziție, 
obligațiile ce îi revin și modul de acțiune pe timpul situației de urgență; 

 protecția populației, a bunurilor materiale, a valorilor culturale și arhivistice, precum și a 
mediului împotriva efectelor dezastrelor și ale conflictelor armate; 

 planificarea și organizarea activităților de pregătire a populației și a salariaților privind 
protecția civilă; 

 asigurarea comunicării cu mass-media și populația municipiului. 
În cadrul Serviciului  Protecţie Civilă, administartiv în anul 2023, s-au efectuat următoarele 

activităţi specifice: 
 identificarea, monitorizarea şi gestionarea riscurilor generatoare de dezastre pe 

teritoriul municipiului Târgu Secuiesc; 
 organizarea exerciților pe baza notificărilor emise de I.S.U. “MIHAI VITEAZUL” Covasna (4 

ocazii); 
 participare la exercițiul tematic organizat la Tg. Secuiesc de către I.S.U. “MIHAI VITEAZUL” 

Covasna pentru CLSU Tg. Secuiesc; 
 actualizarea documentelor pentru evidenţa militară a salariaţilor proprii conform prevederilor 

legale; 
 actualizarea permanentă a planului de mobilizare la nivelul municipiului Târgu Secuiesc şi 

organizarea aprovizionării populaţiei cu produse de strictă necesitate în situaţii de urgenţă, pe timpul 
mobilizării şi de conflict armat;                         
 solutionarea corespondentei specifica protectiei civile; 
 participarea la şedinţele de convocare în vederea instruirii în domeniul situaţiilor de urgenţa, 

organizate de I.S.U. “MIHAI VITEAZUL” Covasna (2 ocazii);                                                                  
 actualizarea C.L.S.U. Târgu Secuiesc; 
 organizarea a 1 ședință C.L.S.U. și implementarea hotărârilor aprobate în cadrul acestor 

ședințe 
 întocmirea și actualizarea situaţiilor pentru Structura Teritorială Pentru Probleme Speciale 

Covasna; 
 verificarea intervenției de dezinsecție pe teritoriul UAT Târgu Secuiesc  
 monitorizarea nivelului apelor curgătoare de pe raza municipiului cu ocazia codurilor 

GALBEN și PORTOCALIU emise de către ANM 
 pregătirea deconturilor pentru ISU, referitoare la cheltuielile ivite cu cazarea refugiaților din 

Ucraina 
  În cursul anului 2023, pe linie de P.S.I. şi S.S.M. au fost desfăşurate următoarele activităţi:  
 efectuarea instructajului introductiv general și al instructajului la locul de muncă, pentru  personalul  

nou încadrat și asistenți sociali 
 efectuarea instructajului periodic pentru  personalul încadrat; 
 întocmirea planurilor tematice pe linia Situațiilor de urgență și S.S.M.; 
 verificarea stingătoarelor din cadrul Primăriei Municipiului Târgu Secuiesc (24 buc.), Cantinei Sociale 

(4 buc), Serviciului de evidență a persoanelor (6 buc.), Biblioteca municipală  (6 buc.). 
 verificarea respectării normelor PSI în cadrul Sala Polivalentă, Cantina socială 
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 întocmirea parțială  a Planului Tematic de Instruire, precum şi Tematica Instruirii personalului salariat 
pentru Situaţii de Urgenţă şi Sănătate şi Siguranţă în Muncă, în cadrul Primăriei Municipiului Târgu 
Secuiesc; 

 În cursul anului 2023, pe linie de administrație au fost desfăşurate următoarele activităţi:  
 asigurarea necesarului  de tehnică de calcul  pentru compartimentele primăriei;            
 asigurarea necesarului de rechizite de birou și consumabile pentru compartimentele primăriei; 
 asigurarea necesarului de material de curățenie în vederea întreținerii curățeniei în cadrul 

sediului Primăriei; 
  verificarea şi gestionarea obiectelor de inventar  şi a mijloacelor fixe din cadrul primăriei  

prin inventarierea  pe  locaţii şi  persoane; 
 înocmirea FAZ pentru autoturismel instituției: DACIA  DUSTER nr. înmatriculare CV09KPH 

și CV10KPH,  CV03KPH, CV11KPH, verificare FAZ pentru Logan CV08KPH, Sandero 
CV01KPH  

 asigurarea necesarului de materiale necesare pentru întreținerea sediului Primăriei      
 implementarea și monitorizarea măsurilor necesare de securitate fizică la sediul primăriei 
 întreținerea platformelor Bugetare Participativă, Contul Cetățeanului și Sesizare Online 
 gestionarea contractelor de telecomunicații, gestionarea contractelor pentru verificarea și 

mentenanța sistemelor de securitate la incendiu și siguranța fizică pentru clădirea primăriei și 
altor obiective. 
 

        Domnul președinte  invită consilierii locali la discuții, după care consilierul local  al Alianței 
Maghiare din Transilvania, Emil Szőts, vorbește despre o teorie masivă a conspirației, potrivit 
căreia, potrivit lui, există un război nuclear în Ucraina, iar semnele acestuia cad în polen la Târgu 
Secuiesc - în curtea sa. Domnul Miklós a amintit de un aparat de măsură ANCOM, care timp de 
patru ani a fost găzduit în studioul Televiziunii Polip, dar după vânzarea sediului a fost transferat 
la municipalitate. Printre altele, aparatul indică nivelul radiațiilor de radiofrecvență. După cum a 
relatat Árpád Miklós, acesta dă „o sutime din ceea ce este considerat normal” și poate fi consultat 
online pe site-ul ANCOM.  
         La aceste declarații,  consilierul Szőts Emil  a susținut : „Există aceste lucruri numite polen. Cu 
cât ne apropiem mai mult de centrul exploziei nucleare, cu atât acești polenuri sunt mai întunecați. 
Acum, după ce rușii au aruncat în aer obuzele care erau pline cu bombe atomice în iunie anul 
trecut, în a doua sau a treia zi, în curtea mea a apărut un polen maro pal. Nu era nisip saharian și 
nici aurora boreală, cumva. Se pulverizează cu chemtrail. Ideea este de a mătura și asta de pe 
masă", a explicat consilierul.  
           Dr. Szabolcs Szilveszter, viceprimar, a spus că ar fi bucuros să discute fie despre teoria 
pământului plat, fie despre chemtrail, și că este curios să discute despre acest subiect, însă domnul 
Szőts Emil  a declarat închise discuțiile. 
          Domnul Balázs József Attila întreabă dacă există stoc de alimente la nivelul comunității 
locale în caz de război, iar Domnul Miklós răspunde  , că în timp de pace, rezervele de alimente – 
ca parte a rezervelor naționale materiale, se constituie și se asigură din rezervele și din fondurile  
Statului pe baza unei cote prestabilite pe cap de locuitori. 

    La pct.B. 2. Înrebări și interpelări s-a înscris un singur consilier , domnul Czipa Lóránd- 

Szabolcs care se adresează domnului primar și întreabă de statuia bustului colonelului Károly 

Kratochvil, la întrebarea unor grupuri de oameni,  respectiv întreabă unde va fi amplasat acest 

bust  în viitor, care este  viziunea municipalității și unde se află depozitat momentan. 
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            Domnul primar răspunzând afirmă că bustul lui Kratochvil , care a fost amplasat în centrul 
municipiului Târgu Secuiesc de către fostul primar,  fără a avea avizele legale în vigoare, ori se află 
în muzeu ori într-un depozit, nu prea știe unde se află momentan. S-au purtat discuții pentru 
amplasarea acestuia pe un teren privat, însă nimeni nu a dorit acest lucru, iar după finalizarea 
lucrărilor la fosta Cazarmă, se va iniția procedurile birocratice pentru obținerea tuturor avizelor 
necesare de la București și etc.  pentru a amplasa bustul în interiorul curții fostei cazarme.  
          Nefiind alte problemele înscrise pe ordinea de zi, preşedintele şedinţei mulţumeşte pentru 
participare şi declară închise lucrările şedinţei. 
    
 
 
    PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                            SECRETAR GENERAL                   
      Kiss Levente- Csaba                                                                             Tóth Csilla –Enikő 
 
 
 

 
 
 


